
 
 
 
 

 
 
 
Steeds meer mensen vragen zich 
af waarom we zo weinig leren 
over echte gezondheid. Waarom 
leren we op school niets over 
emoties, gezonde voeding of hoe 
je goed voor jezelf zorgt? 
Waarom wordt het moeilijk 
gemaakt om simpele vragen te 
stellen over medicijnen, vaccins 
of hoe het beter kan? 
 
De waarheid is plat en pijnlijk: we 
worden dom en zwak gehouden 
omdat we dan makkelijker 
afhankelijk worden van 
medicijnen. En die medicijnen 
leveren miljarden op. Hoe zieker 
en banger we zijn, hoe beter het 
is voor de farmaceutische 
industrie. Niet omdat het per se 
een complot is, maar omdat het 
geld nu eenmaal die kant op 
stroomt. Wie verdient er iets aan 
gezonde mensen die zelf 
nadenken? Niemand. Maar aan 
een pil voor elk probleem? Daar 
draait een hele industrie op. 
 
Kijk naar corona. De overheid zei: 
vaccineren is de enige manier. 
Wie dat niet deed, werd als 
gevaar gezien. Maar later gaf 
Pfizer toe dat het vaccin niet 
getest was op het stoppen van 
verspreiding. En ook het 
Europees Geneesmiddelen-
bureau zei: het vaccin beschermt 
alleen de persoon zelf, niet de 
mensen om hen heen. 
 
Toch werd iedereen onder druk 
gezet. Zonder prik geen QR-code, 
geen toegang tot werk of school. 
Mensen die twijfelden, werden 
weggezet als wappies. Families  

 
 
 
raakten verdeeld. En 
ondertussen bleef de overheid  
volhouden dat het vaccin de 
enige uitweg was. 
 
En wat deed diezelfde overheid 
nog meer? Ze sloten 
sportscholen, yoga-studio’s, en 
verboden groepssporten — 
terwijl fastfoodrestaurants als 
McDonald’s gewoon open 
mochten blijven. Gezondheid 
werd beperkt, maar junkfood 
bleef bereikbaar. Mensen 
mochten niet meer samen 
sporten, maar mochten wel 
samen in de rij staan voor patat. 
Mondkapjes werden verplicht, 
ook al weten we dat ze 
ademhaling belemmeren en 
stress en vermoeidheid kunnen 
vergroten. We mochten niet 
dicht bij elkaar komen — behalve 
als het ging om consumeren. 
 
Minister Hugo de Jonge wilde 
zelfs artsen aanpakken die hun 
patiënten waarschuwden voor de 
risico’s. Huisartsen die jongeren 
opriepen om na te denken, 
moesten volgens hem zelfs 
stoppen met werken. 
En hij ging verder. Op 12 
november 2021 zei De Jonge 
over mensen die twijfelden aan 
vaccinatie: "En dan een beetje 
nuffig zitten zeggen: Nou ik moet 
nog maar even zien of ik eigenlijk 
wel wil. Ja dat kan natuurlijk 
niet." Op 30 november 2021 
voegde hij daaraan toe: "We 
blijven vaccineren, dat doen we 
wijk voor wijk, deur voor deur, 
arm voor arm." En op 14 
december 2021 zei hij: "En hecht  

 
 
 
je je zo vreselijk aan je recht, je 
vrijheid om nee te zeggen tegen 
vaccinatie. Daar leg ik me niet bij 
neer." Daarbij gaf hij aan dat ze  
per postcode precies wisten waar 
ongevaccineerden woonden en 
waarom ze niet meededen. 
 
Neem huisarts Henrie Praamsma. 
Hij gaf in de crisistijd medicijnen 
zoals ivermectine en 
hydroxychloroquine — niet 
omdat ze officieel goedgekeurd 
waren, maar omdat hij iets wilde 
proberen om te helpen. Daar 
kreeg hij een boete voor. Maar in 
2024 zei de rechter: die boete 
was onterecht. De regels waren 
onduidelijk, en hij handelde uit 
zorg. 
 
Ook het RIVM wist dat prikken bij 
oude, zwakke mensen risico’s 
had. Dat stond gewoon in hun 
interne mails. Maar daar 
hoorden we niks over op tv. Wat 
we wél hoorden, was: het vaccin 
is veilig voor iedereen. 
Dit gaat niet om een geheime 
samenzwering, maar om een 
systeem waarin wetenschap 
wordt gebruikt om euro’s te 
verdienen. Waar mensen niet 
wijzer mogen worden, omdat 
slimme en gezonde mensen geen 
pillen nodig hebben. En dus geen 
winst opleveren. 
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